
 Concept verslag ARV D66 Drenthe d.d 29 -10-’22, in Rolde, 10.00 uur 

 

Aanwezigen: Anry Kleine Deters, Bouchra Zouine, Henk Pragt, Suzanne Uildriks, Jeroen 

Koppelaar, Bob Geudeker, Lammiek Geudeker, Erik Belde, Joey Koops, Jeannet Bos, Johannes 

Prakken, Gonnie Niemeijer, Carmen Hoogeveen, Jacky Enzing, JC Hellendoorn, Teun Jan 

Kootstra,Ben Jeurissen, Dennis Klingenberg, Frederik van Lookeren, Marita de Groot, Seier 

Troost, Jan Willem Brinkhorst, Arie de Bruyn, Inge Eshuis, Wim van de Griendt, Hendrik Jan 

Knegt, Bob Bergsma, Meindert Doornbos, Albert Haar, Karin Zwiers 

Afwezigen met kennisgeving:Niels Strolenberg, Ari Fonk, Simon Wisselink, Harma vd Roest, 

Victorine de Graaf-Peters, Luuk Klein, Gijsbert Six, Berthilde Bouman, Danique Boers en Paul 

Huisman. 

 

10.00 uur.  

Allereerst is er het welkomstwoord voor de aanwezigen door voorzitter Bob. 

Alles staat deze morgen in het teken van de GS23 en om de presentatie van de verkiesbare 

kandidaten. Ze stellen zichzelf voor, oftewel pitchen, in 3 minuten en de aanwezigen mogen 

de kandidaten het vuur aan de schenen leggen.  

Er is ook de gelegenheid voor Inge Eshuis en Wim van de Griendt om zichzelf voor te stellen 

als bestuursleden van de diverse waterschappen in Drenthe. 

Bob leidt verder het programma van deze morgen in. Er is ook de mededeling dat Victorine 

De Graaf, onze politiek secretaris, een stapje terug heeft gedaan. Ze staat binnenkort hopelijk 

weer paraat! 

Vervolgens stellen we het verslag vast van de vorige ARV in de Jozefkerk in Assen.  

Anry houdt een praatje met een update over de Statenfractie. Er is een goede wisselwerking 

in de fractie. Nu Teun Jan Kootstra in de fractie is gekomen hebben we naast Henk Pragt nu 2 

mannen in de fractie Dat verwelkomde Henk Pragt natuurlijk. 

Ze zijn in de fractie druk met de bomen/bossen strategie en herstel. We tonen een agrarisch 

verdienmodel. Ze zijn nu klaar met de 2 werkgroepen waarvoor Ben, Suzanne, Jolet, Bouchra 

zich ingezet hebben. Er is discussie geweest over de bescherming van de wolf. Men is druk 

geweest met het beschermen van de schapen tegen de wolf met een speciaal hek. De 

opmerking wordt gemaakt dat we allemaal maatregelen kunnen bedenken en inrichten om 

de schapen te beschermen, maar we de wolf ook voedsel moeten bieden. Anders redt die het 

ook niet. De Statenfractie is verder druk met de bollenteelt. Gijsbert Six, lid van D66 en jaren 

actief in het bestuur geweest van afdeling Zuidoost Drenthe heeft  200 handtekeningen 

overhandigd aan Hans Drukker. Handtekeningen aan de voorzitter commissie en GS. Er zijn 



zorgen over de bollenteelt en het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen hierbij. (Dit was 

echter niet namens D66, maar als bezorgde inwoner van Coevorden.  

Ze delen de zorgen met meer inwoners dat de gezondheid van mensen op het spel staat. 

Anry eindigt haar praatje met de opmerking dat ze een trotse fractievoorzitter is. “We doen 

het met elkaar!” 

Bob vraagt in de zaal of er nog vragen zijn. Frederik van Lookeren had een item op de radio 

gehoord over de wolf.  

De wolf heeft zich gevestigd in Drenthe. 

D66 is van mening dat de wolf er mag zijn. Alhoewel er nog wel zorgen zijn. 

Wat net al genoemd is dat de wolf er mag zijn, maar dat er ook voer voor de wolf moet zijn. 

De discussie moet breder. 

Johannes Prakken noemt dat er nog te weinig gebruik wordt gemaakt van het geld van de 

provincie voor afrastering van de weilanden van de schapen. Boeren doen er te weinig mee!  

Anry noemt dat de boeren ook zelf mee moeten denken, een omslag moeten maken. 

Bob zegt dat Anry in campagne stand staat! 

Bij een update van de verkiezingscommissie is Arie de Bruijn(voorzitter verkiezingscommissie) 

nu aan het woord. Er moet nog veel gebeuren. Veel staat er nu nog niet vast, maar wel dat er 

een gedreven lijsttrekker staat! 

Er komen 47 kandidaten op de lijst en we staan nog aan het begin van de vaststelling. Arie 

bedankt Karin voor haar inzet. Er zijn altijd veel hindernissen bij zulke verkiezingen voor een 

verkiezingscommissie en Arie meldt dat hij veel aan Karin heeft gehad. Ze hebben veel werk 

verricht. En we hebben nu een geografisch mooi clubje! 

Bob dankt nu de verkiezingscommissie. En zegt dat we vertrouwen hebben in een goed 

verloop.  

Bob is aangeschoven als voorzitter van de programmacommissie in verband met de 

afwezigheid van Victorine.   Het concept programma moet zo snel mogelijk de deur uit! 

Bob geeft nu woord aan Teun Jan als campagnevoorzitter waar “bewegen” centraal staat. De 

aanwezigen in de zaal  moeten nu toch echt even van plek wisselen. Iedereen geeft hier 

gehoor aan en de zaal beweegt. Sommigen pakken even koffie. Omdat de campagne over 

bewegen gaat, vraagt Teun Jan of er ook mensen met de fiets naar Rolde zijn gekomen?  

Er klinkt uit de zaal: ”Moeten we de boer op? Of moeten we naar de boeren?”  

Teun Jan zegt ook dat we bij de campagne niet te vroeg moeten pieken. We gaan 

werkbezoeken doen. We gaan gesprekken aan, in contact waar zo veel mogelijk op de fiets! 

Teun Jan was ook graag het water op gegaan.  

“Het lijkt er op dat we met het met de top 12 het kunnen gaan doen! 



21 november is de kick-off! 

Teun Jan hoopt dat de energie meegaat de verkiezingen in 

Er wordt ook genoemd dat Anry ontzettend veel energie en tijd heeft gestoken in het werven 

van mensen op de lijst. Veel gesprekken gevoerd. En e staan nu 12 man! 

 

Henk Pragt vervolgens aan het woord als voorzitter van de Lijst Advies Commissie. Ze hebben 

gekeken naar kandidaten die elkaar versterken, waar synergie is. En dat er nu een goede 

balans in de lijst zit. 

 

Vervolgens mogen de verkiesbare kandidaten op de lijst pitchen. Wat kort staat voor jezelf in  

de picture zetten in 3 minuten. 

 

De voorstelronde is van nummer 12 naar 2. 

We beginnen met Ben Jeurissen.  

Hij is 58 jaar en woont op Erica. Hij geeft training in onderwijshuisvesting. Komt uit een rood 

nest. Is in 2014 lid geworden van D66.  

We leven in een prachtig land, we moeten verantwoording nemen. D66 voelt als een warm 

bad en hij wil iets terug doen. 

Bob noemt nu dat de volgende kandidaat Berthilde Bouman is. We hebben gekeken naar een 

goede man-vrouw balans.  

Berthilde moest vanmorgen helaas verstek gaan. Verder zijn Danique Boers en  Paul Huisman 

vanmorgen niet aanwezig. Zij krijgen nog genoeg tijd om zichzelf te laten zien, noemt Bob. 

De volgende kandidaat die gaat pitchen is Gonnie Niemeijer, een oude bekende. Draait al een 

tijdje mee. Ze heeft zelf gevraagd of ze op plek nummer 8 mocht staan.  

Ze heeft historische politieke geschiedenis gestudeerd aan de RUG. Liep satge bij griffier in 

Borger Odoorn en Jan Top merkte haar op. 

Ze wil een positief D66 geluid laten horen. Ze is in het dagelijks leven onderwijs adviseur aan 

NL Stenden. Ze leidt leraren op op school. Ze wenst aan het einde van haar pitch tijd iedereen 

hier een positieve fractie. 

 

Jeroen Koppelaar, is een jonge Democraat, zegt Bob. Jeroen stelt zichzelf voor. Is 24 jaar oud. 

Woont in Assen, speelt graag gitaar, werkt in elektronica.  

Hij wil opkomen voor mbo’ ers in deze regio en wil een leefbaar Drenthe maken! 



Teun Jan is dan aan de beurt. Hij wil de 3 afwezige verkiesbare kandidaten betrekken door ze 

aan het begin en aan het eind van zijn pitch te noemen.  

Teun Jan vindt de provincie ingewikkeld.  

Hij zegt: “Teun Jan in provincie is als Wilders in Europa”. 

Hij steunt als verkiesbare kandidaat graag de fractie. 

 

De volgende kandidaat is JC. De nieuwe onbekende, al was hij al wel lang lid van D66 in Noord 

Holland. Hij is 60 jaar. Heeft gewerkt in de luchtvaart, supermarktwezen en het ABP. Zijn vak 

is communicatie. Hij heeft toezichthoudende en bestuurlijke rollen gehad in het verleden en 

is in zijn vrije tijd als vrijwilliger een avond in de week aan het koken en uitserveren in een 

restaurant waar mensen werkzaam zijn en die een verstandelijke handicap hebben. 

JC wil goed luisteren naar mensen als belangrijk onderdeel van communicatie. 

Hij hoopt energie te brengen en op te nemen in het politieke werk. Hij heeft ook een warm 

bad ervaren bij zijn komst in onze Drentse afdeling en voelt deze warmte vanmorgen ook 

weer.   

    

Dan Suzanne Uildriks 

Ze is een persoon van op een creatieve manier oplossingen bedenken., Kansen voor Drenthe. 

Ze heeft het politieke virus te pakken. Vraagstukken omzetten in kansen. Is empathisch, 

progressief en ze is in het dagelijkse leven ZZP’er. 

Gaat graag motor rijden of lopen met de honden. Ze geeft aan dat ze zin heeft in de campagne. 

  

Jan Willem Brinkhorst 

Herinnert zich de tijd dat er een spandoek in een boerenland stond met: ”Brinkhorst 

moordenaar” (Denk aan de tijd van Laurens Jan Brinkhorst als D66 minister van Landbouw.) 

Brinkhorst naar D66  

Jan Willem houdt zich bezig met aardbevingsproblematiek in het dagelijkse leven.  

Hij wil straks zo veel als mogelijk naar Assen op de fiets. 

Bob geeft Jan Willem advies die opmerking over Brinkhorst niet te zeggen.  

 

Bouchra als nummer 2 aan het woord. 

4 jaar gelden stond ze hier ook. Nu is ze echter ex boerin 

Ze is lerares franse taal. 



Landbouw is na 4 jaar nog steeds urgent. Het is vechten tegen de bierkaai. Echter niet zonder 

succes met deze huidige fractie.. Ze wil het Groen Boeren Plan stimuleren. 

Ze richt haar dankwoord aan Henk Pragt, haar mentor. 

Bouchra meldt dat haar man nu ook richting ex boer gaat. Ze wil het debat blijven voeren op 

een respectvolle manier. Naar een duurzame toekomst. 

Dan komt de gehele groep, maar nog wel zonder 3 voor vandaag afwezige personen, Berthilde 

Bouman, Danique Boers en Paul Huisman naar voeren toe om met Anry op de foto te gaan. 

Bouchra heeft vandaag een groene sjaal om. Anry zegt dat de mannen de volgende keer met 

groene sokken moeten komen. Er staan hier 6 mannen en 6 vrouwen. Ze willen Drenthe 

mooier maken en Drenthe verdient ons, roept Anry. 

Dan is er pauze. 

 

Na de pauze richt Karin Zwiers het woord aan de groep verkiesbare kandidaten. Ze heeft 

respect voor kandidaten die zich opgegeven hebben. 

Vanuit de zaal zijn er verder geen vragen aan de kandidaten. 

Bob houdt nog een praatje over de waterschappen, waar ook binnenkort gekozen gaat 

worden. De verkiezingen vallen in 2023 haast samen. Hij stelt Inge Eshuis (Dagelijks bestuurder 

Waterschap Hunze en Aas namens WaterNatuurlijk) en Wim van de Griendt ( Lid Algemeen 

bestuur Waterschap Vechtstromen) voor die vandaag een half uur durende presentatie over 

de werkzaamheden van de waterschappen in onze provincie leveren. Ze stellen de 

aanwezigen ook vragen om hun kennis over de waterschappen te testen. 

Er is een mooie Power Point presentatie die aan de zaal getoond wordt en er is in de 

nieuwsbrief van D66 Drenthe de mogelijkheid om dit na te kijken. Het is de moeite meer dan 

waard. 

Aan het eind van de presentatie aan de zaal vraagt Bouchra (ex-boerin) naar de kapitaal 

intensieve landbouw. Er is te weinig water in Drenthe! De bollenteelt draagt daar aan mee. 

Bouchra vindt dat daar op ingezet moet worden. Inge Eshuis antwoordt dat daar geen 

bevoegdheid voor waterschappen ligt. Bouchra antwoordt: Gaan wij doen!” 

Het is zinvol om de Power Point demonstratie nog eens te bekijken.  

Verder vermelden we hier dat verschillende D66 dagelijks bestuurders aan de D66 watertafel 

zitten waar Tjeerd de Groot (2e kamerlid) regelmatig bij elkaar komen om te overleggen. Zo 

komt de recente notitie droogte daar ook van vandaan.  

 

Frederik van lookeren gaat staan om te zeggen dat meer mensen zich kandidaat moeten 

stellen! 

 



Dan vraagt Bob naar de aanwezige Erik Belder. Hij heeft na bijna 6 jaar in het bestuur te 

hebben gezeten zijn functies met o.a. het beheer van de penningen van onze regio, 

neergelegd. Hij is verhuisd naar het Gelderse Epse.  

Erik was altijd strak georganiseerd, was een man van principes. Wij wensen hem veel succes 

in een nieuwe leefomgeving! Als dank krijgt Erik voor nu een flesje wijn. Ook Harma vd Roest 

verliezen we als bestuurslid. Zij kon vandaag helaas niet aanwezig zijn.  

We gaan hun beiden heel erg missen en we nemen op een later tijdstip nog officieel en op 

nog een meer gepaste wijze afscheid van hen. 

Bob verteld dat het regiobestuur aan het praten is met kandidaten die de nu openstaande 

vacatures in het bestuur zouden kunnen invullen. 

En doet een oproep aan leden om niet te schromen jezelf op te geven voor een bestuurlijke 

functie in het Drentse Regiobestuur. 

 

Johannes Prakken vraagt of er misschien meer regionaal kan worden gekeken met het  

bundelen van de krachten over meer regio’s. Meer regio’s zijn op zoek naar mensen voor het 

bestuur en die zijn moeilijk te vinden. 

Bob zegt nu dat hij als voorzitter met bestuursleden van fracties een overleg gaat organiseren. 

Aan het eind van de bijeenkomst gaat de aanwezige Carmen Hoogeveen nog even staan om 

de groep kandidaten van nummer 1 tot en met 12 iets te zeggen: We leven in roerige tijden 

en probeer de positieve energie te behouden!    

 


